

ပုံစံ ဈ-၆ (က)၊ မှတ်ပုံတင်အရာရှိထံမှ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုဆိုင်ရာ အကြောင်းကြားစာအပေါ် ပြန်ကြားချက်
ပုဒ်မ ၂၆၉ (ခ) နှင့် (င)၊ မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေ (၂၀၁၇)

မှတ်ချက်

သတ်မှတ်ပုံစံတွင် လိုအပ်သောအချက်အလက်များကို
ဖြည့်စွက်ရန် နေရာလုံလောက်မှု မရှိပါက သီးခြားစာရွက်တွဲ၍
အချက်အလက်အသေးစိတ်ကို ဖော်ပြရန်။

ရုံးသုံးအတွက်သာ

ကုမ္ပဏီအမည်

မှတ်ပုံတင်အမှတ်

၁။ အထွေထွေညွှန်ကြားချက်များ

ပုဒ်မ ၂၆၉ (က) သို့မဟုတ် ပုဒ်မ ၂၆၉ (င)၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ ဥပဒေ (၂၀၁၇) အရ ပေးပို့သော မှတ်ပုံတင် အရာရှိထံမှ စုံစမ်း စစ်ဆေးမှု ဆိုင်ရာ အကြောင်းကြားစာတစ်စောင်ကို လက်ခံရရှိပြီးဖြစ်သည်။

ပုဒ်မ ၂၆၉ (ခ)၊ (ဃ) နှင့် (င)၊ မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ ဥပဒေ (၂၀၁၇)

- “ (ခ) ပုဒ်မခွဲ (က) အရ အကြောင်းကြားစာ တစ်ရပ်ကို လက်ခံရရှိသည့်အခါ ကုမ္ပဏီ၏ ဒါရိုက်တာများ သို့မဟုတ် အရာရှိများ ဖြစ်သည့် သို့မဟုတ် ဖြစ်ခဲ့သည့် ပုဂ္ဂိုလ်များသည် အဆိုပါ သတင်းအချက်အလက်များ သို့မဟုတ် ရှင်းလင်း ဖော်ပြချက်များကို အကောင်းဆုံးပြုစု၍ ပေးပို့ တင်ပြရန် တာဝန်ရှိသည်။
- (ဃ) အဆိုပါ သတင်းအချက်အလက်များ သို့မဟုတ် ရှင်းလင်းဖော်ပြချက်များကို သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ပြုစုတင်ပြ နိုင်ခြင်း မရှိခဲ့လျှင် သို့မဟုတ် မှတ်ပုံတင်အရာရှိက အဆိုပါ သတင်းအချက်အလက်များ သို့မဟုတ် ရှင်းလင်း ဖော်ပြချက်များကို ဖတ်ရှုပြီးနောက် မေးမြန်း ထားသည့် စာရွက်စာတမ်းတွင် သိလိုသော အကြောင်းအရာများကို ပြုစုတင်ပြမှုမှာ ကျေနပ်လက်ခံ နိုင်ဖွယ်မရှိကြောင်း၊ သက်ဆိုင်သည့် ကိစ္စရပ်အပေါ် ပြည့်စုံမှန်ကန်သည့် ဖော်ပြချက်များ မပါရှိကြောင်း တွေ့ရှိရလျှင် မှတ်ပုံတင်အရာရှိသည် အဆိုပါအခြေအနေများကို စာဖြင့် ရေးသား၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးထံသို့ အစီရင်ခံ တင်ပြရမည်။
- (င) ကြွေးမြီပေးဆပ်ရသူ သို့မဟုတ် မြီရှင်တစ်ဦးဦးက မှတ်ပုံတင်အရာရှိထံသို့ တင်ပြထားသော ကိစ္စရပ်များ၌ ကုမ္ပဏီ၏ စီးပွားရေး လုပ်ငန်းကို မြီရှင်များအပေါ် လိမ်လည်တင်ပြမှုများဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သို့မဟုတ် ကုမ္ပဏီနှင့်ဆက်သွယ်လုပ်ကိုင် နေသူများအပေါ် လိမ်လည်တင်ပြမှုများဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သို့မဟုတ် လိမ်လည်လှည့်ဖြားလိုသော သဘောဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း တင်ပြလာလျှင် မှတ်ပုံတင် အရာရှိ သည် စာဖြင့်ရေးသားထားသော အကြောင်းကြားစာဖြင့် ကုမ္ပဏီသို့ ကြားနာဆောင်ရွက်ရန် အခွင့်အရေး ပေးပြီးနောက် အကြောင်းကြားစာတွင် သတ်မှတ်ဖော်ပြထားသည့် အချိန်ကာလအတွင်း အကြောင်းကြားစာတွင် သတ်မှတ်ပါရှိသည့် ကိစ္စရပ်နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် သတင်းအချက်အလက်များ သို့မဟုတ် ရှင်းလင်းတင်ပြချက်များ အတွက် ကုမ္ပဏီအားခေါ်ယူမေးမြန်းနိုင်သည်။ ပုဒ်မခွဲ (ခ)၊ (ဂ) နှင့် ပုဒ်မ ၂၇၀ တို့တွင် ပါရှိသော ပြဋ္ဌာန်းချက် များသည် အဆိုပါအမိန့်နှင့် သက်ဆိုင်စေရမည်။ မှတ်ပုံတင်အရာရှိသည် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု ပြုပြီးနောက် ဤပုဒ်မခွဲ အရ အရေးယူဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် တင်ပြချက် တစ်ရပ်ရပ်သည် အရေးမယူလောက်သော ကိစ္စဖြစ်သည် သို့မဟုတ် အနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေသော ကိစ္စဖြစ်သည်ဟု တွေ့ရှိရလျှင် မှတ်ပုံတင်အရာရှိသည် အဆိုပါ သတင်းပေး တင်ပြသူ၏ အချက်အလက်များကို ကုမ္ပဏီသို့ အသိပေးရမည်။”

၂။ ပြန်ကြားချက်မိတ္တူတစ်စောင်ပူးတွဲရန်

ကုမ္ပဏီသည် မှတ်ပုံတင်အရာရှိ၏ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုဆိုင်ရာ အကြောင်းကြားစာအပေါ် ပြန်ကြားချက်တစ်စောင်ကို ပူးတွဲရမည်။ မှတ်ပုံတင်အရာရှိ ထံတင်ပြရာတွင် နောက်ထပ် စာရွက်စာတမ်း တစ်စောင် လိုအပ်ပါက ဤပြန်ကြားချက်နှင့် ပူးတွဲရန် ဖြစ်သည်။

၃။ အခွင့်အာဏာအပိုင်နှင့်ခြင်းခံရသောပုဂ္ဂိုလ်မှ လက်မှတ်ရေးထိုးသည်မှာ

ဤပုံစံပါအချက်အလက်နှင့် ပူးတွဲတင်ပြသော စာရွက်စာတမ်းများသည် မှန်ကန်ကြောင်း သက်သေပြပါသည်။

လက်မှတ် _____

အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် အမည်အပြည့်အစုံကို ဖော်ပြရန် (မဖြစ်မနေရေးသွင်းရန်)

ရာထူး: ဒါရိုက်တာ အတွင်းရေးမှူး

၄။ ပေးပို့သူ

အမည်

နေရပ်လိပ်စာ

တယ်လီဖုန်း

အီးမေးလ်

၅။ ပူးတွဲပါစာရင်း

အောက်ပါတို့ကို ဤလျှောက်လွှာပုံစံနှင့်အတူ ပူးတွဲရမည် -

- လိုအပ်သော နောက်ထပ် စာရွက်စာတမ်းတစ်ခုခုနှင့်အတူ ပြန်ကြားချက်မိတ္တူ။
- သတ်မှတ်ထားသည့် မှတ်ပုံတင်ကြေး။